
 

 
 

Interesna skupina lokalnih interesov 
 
Številka: 0652-00/12-3/2                                                              
Ljubljana,  24. januar 2013                                                               Osnutek    
      
     Z A P I S N I K 
 
3. seje Interesne skupine lokalnih interesov, ki je bila v sredo, 23. januarja 2013, v mali 
dvorani Državnega sveta, v poslopju parlamenta Republike Slovenije, Šubičeva 4.  
 
Seja se je pričela ob 13.30  uri in se končala ob 14.40 uri.    
 
Prisotni: Uroš Brežan, Rajko Fajt, Alojz Glavač, Tomaž Horvat, mag., Bojan Kekec, Samer 
Khalil, Mirko Kozelj, dr. Milan Medved, Milan Ozimič (vodja), Miloš Pohole, Janko Požežnik, 
Metod Ropret, Jože Slivšek, Dušan Strnad, mag. Stevo Ščavničar, Branko Šumenjak, Matjaž 
Švagan.  
 
Opravičeni:Toni Dragar, Franc Golob, Boris Popovič, Jernej Verbič. 
 
 
Sprejet je bil naslednji  d n e v n i  r e d:  
 
1. Potrditev zapisnikov 2. in 2. izredne seje interesne skupine 
 
2. Priprava na 3. sejo Državnega sveta  

 
3. Pobude in vprašanja 

Ad 1) 
 

Zapisnika 2. in 2. izredne seje interesne skupine sta bila potrjena brez pripomb.  
 
 

Ad 2) 
 
V okviru priprave na 3. sejo Državnega sveta je interesna skupina obravnavala naslednje 
zadeve:  

I) 
 

Predlog zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o prekrških (ZP-1H) – druga 
obravnava, EPA 849-VI 
Predlog zakona  je obravnavala Komisija za državno ureditev in ga je podprla.  
 
Mag. Stevo Ščavničar je predstavil pripombe na predlog mnenja, saj se z nekaterimi 
obrazložitvami predlagatelja zakona in predlaganimi rešitvami ne strinja. Med drugim je v 
zvezi s predvideno poenostavitvijo in skrajšanjem prekrškovnih postopkov poudaril, da velik 
del opravil, ki so jih po zakonu, veljavnem do 31. 12. 2004, opravila sodišča, sedaj opravi 
prekrškovni organ občin, pri čemer pa nima zagotovljenega financiranja s strani države. 
Strinjal se je s predlagano rešitvijo, ki omogoča plačilo stroškov postopka na obroke in 
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omejeno uporabo uklonilnega zapora, ob tem pa je poudaril, da po veljavni ureditvi in tudi 
predlagani spremembi nad plačilom sodne takse in stroškov sodišč bdi prekrškovni organ 
lokalne skupnosti brez kakršnekoli finančne refundacije s strani države. V zvezi s 
predvidenimi stroški izvajanja zakona, ki bodo po besedah predlagatelja zakona nastali pri 
delu policije (766.712 evrov) in delu redarskih služb posameznih občin (do 40.000 evrov), je 
opozoril, da predlagatelj zakona ni ocenil drugih stroškov, ki bodo nastali zaradi spremembe 
zakona (npr. informacijska podpora, spremembe obrazcev). Predlagal je konkretno pripombo 
k 14. členu predloga zakona, ki spreminja 57. člen zakona, in sicer da zakon določi 
evidentiranje prekrškov, za katere kršitelj plača polovični znesek, v ustrezni evidenci, da se s 
tem preprečijo možne napake in nesporazume.  
 
Ker so bili člani interesne skupine z njegovimi pripombami seznanjeni le ustno in bi bilo na 
sami seji interesne skupine operativno težko oblikovati amandma k predlogu mnenja 
Državnega sveta, se je mag. Ščavničar odločil, da bo pripravil amandma v svojem imenu v 
sodelovanju s službo Državnega sveta. 
 
Interesna skupina je sprejela (15 ZA, 0 PROTI) sprejela naslednji s k l e p: 
 
Interesna skupina podpira predlog mnenja Državnega sveta k Predlogu zakona o 
spremembah in dopolnitvah Zakona o prekrških.  
 

* * * 
 

Za poročevalca je bil določen vodja interesne skupine Milan Ozimič. 
 

II) 
 
Predlog zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o zaščiti živali (ZZiv-C) – druga 
obravnava, EPA 666-VI   
Predlog zakona je obravnavala Komisija za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano in ga je 
podprla. Matično delovno telo Državnega zbora je pripravilo Dopolnjen predlog zakona, h 
kateremu je bil pripravljen predlog mnenja Državnega sveta.  
 
Podpredsednik Komisije za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano je poudaril, da je komisija 
soglasno podprla predlog zakona.  
 
Interesna skupina je sprejela (14 ZA, 0 PROTI) sprejela naslednji s k l e p: 
 
Interesna skupina podpira predlog mnenja Državnega sveta k Dopolnjenemu predlogu 
zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o zaščiti živali.  
  

* * * 
 

Za poročevalca je bil določen vodja interesne skupine Milan Ozimič. 
 

III) 
 

Predstavitev Evropske prestolnice mladih Maribor 2013 in možnosti sodelovanja  
 
Član Komisije za kulturo, znanost, šolstvo in šport Tomaž Horvat, mag. je pojasnil, da je 
komisija soglasno podprla projekt oziroma aktivnosti v okviru projekta Evropske prestolnice 
mladih Maribor 2013.  
 
Interesna skupina je sprejela (17 ZA, 0 PROTI) naslednji s k l e p: 
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Interesna skupina podpira predlog sklepa Državnega sveta.  
 

* * * 
 

Za poročevalca je bil določen vodja interesne skupine Milan Ozimič. 
 

IV) 

Obvestilo o začetku kazenskega postopka zoper državnega svetnika Borisa Popoviča.   
Zadevo je obravnavala Mandatno – imunitetna komisija. 
 
Interesna skupina je brez razprave sprejela (17 ZA, 0 PROTI) naslednji s k l e p: 
 
Interesna skupina podpira predlog sklepa Državnega sveta.  
 

* * * 
 

Za poročevalca je bil določen vodja interesne skupine Milan Ozimič. 
 

V) 
 

Predlog programa dela Državnega sveta za leto 2013.  
 
Interesna skupina je sprejela (17 ZA, 0 PROTI) naslednji s k l e p: 
 
Interesna skupina podpira predlog programa dela Državnega sveta za leto 2013.  
 

* * * 
 

Za poročevalca je bil določen vodja interesne skupine Milan Ozimič. 
 
 

Ad 3) 
 

V okviru te točke so člani interesne skupine razpravljali o naslednjih zadevah:  
 
1) 
Rajka Fajta je zanimalo delo komisije, ki jo je na pobudo interesne skupine ustanovil 
predsednik Državnega sveta v zvezi s potrditvijo mandata državnemu svetniku Jerneju 
Verbiču.  
 
Vodja interesne skupine Milan Ozimič je pojasnil, da se je Komisija za ugotovitev dejstev in 
morebitne odgovornosti pri odločanju o mandatu državnega svetnika Jerneja Verbiča, ki jo 
sestavljajo vodje interesnih skupin in podpredsednik Državnega sveta, ki je tudi njen 
predsednik, sestala 21. 1. 2013. Na njej so člani navedene komisije prejeli odzivno poročilo 
službe Državnega sveta in večjih dilem ni bilo zaznati. Izpostavil je, da je na njegov predlog 
komisija sprejela sklep, da se do njenih ugotovitev najprej opredeli državni svetnik Jernej 
Verbič. Zagovarjal je stališče, da ni nujno hiteti z delom komisije, ampak je bistvenega 
pomena, da komisija pripravi korektno poročilo o ugotovitvah, na katere državni svetnik 
Jernej Verbič ne bo imel pripomb. Zaključki komisije bodo pripravljeni do naslednje seje 
Državnega sveta.  
 
Na vprašanje Miloša Poholeta, ali bodo imeli državni svetniki možnost podajanja pripomb na 
poročilo komisije, je Milan Ozimič pojasnil, da bodo državni svetniki lahko postavljali 
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vprašanja. Državni svet se bo seznanil s poročilom in ga sprejel. Če imajo člani interesne 
skupine kakšna vprašanja, jih lahko naslovijo na Komisijo za ugotovitev dejstev in morebitne 
odgovornosti pri odločanju o mandatu državnega svetnika Jerneja Verbiča.  
 
2)  
Milošu Poholetu, ki ga je zanimalo, ali lahko dobi izpiske glasovanj Državnega sveta, je bilo 
pojasnjeno, da lahko vsak državni svetnik zahteva izpisek glasovanj. 
 
3)  
Rajko Fajt je opozoril, da kot državni svetnik prejšnjega mandata Državnega sveta sploh še 
ni dobil povrnjenih potnih stroškov za mesec november in december 2012. Spraševal se je, 
ali je bilo finančno (proračun) poslovanje Državnega sveta v preteklem letu racionalno in 
gospodarno in v skladu s sprejetim proračunom.  
 
4)  
Na pobudo Branka Šumenjaka in Miloša Poholeta je interesna skupina sprejela naslednjo 
pobudo in jo naslovila na sekretarja Državnega sveta:  
 
Interesna skupina lokalnih interesov je na 3. seji 23. januarja 2013 sprejela naslednji              
p o b u d i:  
 
Interesna skupina predlaga, da državne svetnice in državni svetniki dobijo elektronske 
naslove z internetno domeno »ds-rs.si« ter da se jim čim prej omogoči dostop do 
brezžičnega internetnega omrežja.  

 
Obrazložitev: 

 
Državnim svetnikom je bilo obljubljeno, da bodo lahko dostopali do brezžičnega internetnega 
omrežja, vendar te možnosti še nimajo. Zato pričakujejo, da se bo to čim prej realiziralo. 
Zaradi lažjega dela tudi predlagajo, da dobijo elektronske naslove z imenom in priimkom ter 
domeno »ds-rs.si«.  
 
5) 
Vodja interesne skupine je v zvezi s Predlogom zakona o spremembi in dopolnitvi Zakona o 
funkcionarjih v državnih organih, ki ga je predložil Državni svet v zakonodajni postopek in 
ureja vprašanje sejnin državnim svetnikom, pojasnil, da je predsednik Državnega sveta na 
kolegiju Državnega sveta povedal, da je imel razgovore s predsedniki vseh parlamentarnih 
strank. Predlog zakona, ki ga Vlada ne podpira, bo predvidoma na dnevnem redu februarske 
oz. marčevske seje Državnega zbora. Ker bo odločitev sprejel Državni zbor, so ključnega 
pomena poslanske skupine. Zaradi tega predsednik in kolegij Državnega sveta apelira 
državne svetnice in državne svetnike, da poskušajo po svojih zmožnostih iskati podporo za 
sprejem zakona med poslankami in poslanci.  
 
 
Meta Štembal                                                                  Milan Ozimič                
sekretarka                                                                        vodja interesne skupine 
 


